Notice of Change of Name of a Free Zone Limited Liability Company

To whom it may concern

We, Original Name of FZ-LLC  , a Free Zone Limited Liability Company, License No. ___________, incorporated under the Dubai Development Authority Private Companies Regulations 2016, and its amendments (the "Private Companies Regulations") hereby give notice that under the terms of Article 17 of the Private Companies Regulations, we intend to change our name to:
New Name of FZ-LLC
Any person objecting to this change of name should make such objection in writing, no more than fourteen (14) days from the date of publication of this notice to the following:

Manager

Registration and Licensing Department
Dubai Development Authority
P. O. Box 478844
Dubai, UAE
Email: info@dda.gov.ae 


Original Name of FZ-LLC  
إشعار بتغيير إسم شركة منطقة حرة ذات مسؤولية محدودة
إلى من يهمه الأمر
 

نحن، <<الاسم الأصلي للشركة>>  شركة منطقة حرة ذات مسؤولية محدودة، رخصة تجارية رقم ___، تأسست وفقاً لأحكام اللوائح المنظمة للشركات الخاصة في سلطة دبي للتطوير لسنة 2016 وتعديلاتها ("اللوائح المنظمة للشركات الخاصة")، نعلن بأننا وبموجب المادة (17) من اللوائح المنظمة للشركات الخاصة، قررنا تغيير إسم الشركة إلى:
<<الاسم الجديد للشركة>>
                     

على كل من يرغب بالإعتراض على تغيير إسم الشركة أن يتقدم بإعتراض خطي خلال مدة لا تتجاوز أربعة عشر (14) يوماً من تاريخ نشر هذا الإشعار على العنوان التالي:
 
مديرإدارة التسجيل والتراخيص
سلطة دبي دبي للتطوير
ص.ب: 478844
دبي، الإمارات العربية المتحدة

البريد الالكتروني:  info@dda.gov.ae
<<الاسم الأصلي للشركة>> 
